
Tour Code: WMK-3

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Taipei 101 (Outlook)
台北101 ( 外观拍照 )

Taipei 101 (Outlook)
台北101 ( 外观拍照 )

Fo Guang Shan
Buddha Museum

佛陀(佛光山)纪念馆

Fo Guang Shan
Buddha Museum

佛陀(佛光山)纪念馆

Veoveoana Sika Deer Park
逐鹿传说梅花鹿园

Veoveoana Sika Deer Park
逐鹿传说梅花鹿园

Great Harbor Bridge
大港桥

Great Harbor Bridge
大港桥

7D6N
台湾之旅

(台北 / 台中 / 高雄 / 嘉义 / 南投)
TAIWAN TOUR

(TAIPEI / TAICHUNG / KAOHSIUNG / CHIAYI / NANTOU)

Taiwan
台湾



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 高美湿地 - 拥有丰富的天然资源，生态种类亦相当复杂，主要种类为鸟类、鱼类、蟹类及
其他无脊椎类等生物，为重要之生态保育区。

 逢甲夜市 - 是台中最具人气的商圈之一，热闹非凡，常是年轻学子的 逛街场所。商圈内
贩卖种类繁多，应有尽有，食衣住行育乐全都包含 ，令人目不暇给，众多选择的小吃闻
名遐迩。

台中

 田寮月世界 - 田寮「月世界」特殊景观在地理学上称为「恶地」，是由于地壳的「回春作
用」，经年累月的经由雨水与河水强烈侵蚀，将泥沙堆积在泥岩上，地层变动后，泥沙更
与泥岩混合再经由风化、沉积作用，形成今日地貌。

 KW2栈贰库 - 利用仓库质朴简约的空间元素，打造专属高雄港在地文创、餐饮、展览的
水岸生活空间。汇集30位各界职人、台湾代表品牌在百年历史场域里共同创作、集体演绎
。打造高雄港滨生活新体验，结合休闲旅游、文创展览、餐饮美食与美丽海景的港区文创
新基地。

高雄

 日月潭风景区（含游湖）- 是全台最大的淡水湖泊，日月潭是以拉鲁岛为界，东、西两侧
因形似「日轮」和「月钩」因而得名，百年来享有台湾八景的美誉。

南投

 逐鹿传说梅花鹿园 - 位于嘉义阿里山山脚下的「邹族逐鹿文创园区」，是由8个原住民部
落打造而成的全新景点，来此不仅能赏精彩歌舞表演、还能亲近与喂食梅花鹿。

嘉义

 内湾老街 - 当地居民以客家为主怀旧的老街情怀包含了带动观光，包还古色古香的内湾
车站、内湾戏院及内湾吊桥等旅游景点。

新竹

 九份老街 - 九份最热闹的街道，也是聚集最多小吃的地方。狭小的小巷两旁栉比鳞次的店
家吆喝着，热腾腾的炉灶冒出香气扑鼻的甜点于咸食，数不完的美食，让人只怨叹没有再
多个胃！

 西门町 - 这里集合了时下年青人所有的最爱，电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、
刺青、各国美食、偶像歌手签唱会...，都让西门町成为年轻人流行新乐园。

台北

第一天 启程 a 桃园 b 台中 (机上用餐/-)

 高美湿地
 逢甲夜市

第二天 台中 b 台南 b 高雄 (早/午/-)

 奇美博物馆（外观拍照）

 田寮月世界
 佛陀(佛光山)纪念馆
 采水果（芭乐或凤梨）依季节
 *如遇水果转换期, 无法采果将改包每人一杯果汁

 六合夜市

第三天 高雄 b 嘉义 (早/午/晚)

 栈二库KW2
 大港桥
 驳二艺术特区
 阿里山触口游客中心 + 逐鹿传说梅花鹿园
    （包门票）

第四天 嘉义 b 南投 b 台中 (早/午/-)

 伊达邵码头老街 
 日月潭风景区（含游湖）

 日月潭文武庙 
 一中商圈

第五天 台中 b 新竹 b 台北 (早/午/-)

 内湾老街  
 台北101（外观拍照）

 西门町

 忠烈祠
 十分老街 - 放天灯（4人1灯）

 十分瀑布
 九份老街
 宁夏夜市

第六天 台北 (早/-/晚)

第七天 台北 a 回程 (早/机上用餐)

 自由活动

✓ 

★ ★ ★ 
★ ★ 

✓ 
✓ 
✓ 
✓ 
✓ ✓ ✓ ✓ 

✓ ✓ 

购物店

Shifen Old Street - Sky Lanterns
十分老街 - 放天灯

Shifen Old Street - Sky Lanterns
十分老街 - 放天灯

National Revolutionary Martyrs' Shrine
忠烈祠

National Revolutionary Martyrs' Shrine
忠烈祠

Sun Moon Lake
日月潭

Sun Moon Lake
日月潭



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 DEPARTURE a TAOYUAN
a TAICHUNG (MOB/-)

 Gaomei Wetlands  
 Fengchia Night Market

 Chimei Museum (Outlook)
 Tianliao Moon World
 Fo Guang Shan Buddha Museum
 Fruit Picking (Guava or Pineapple) - subject to
 season conditions
 *The package will be changed  to a glass of juice
   per person when fruit conversion period.
 Liuhe Night Market

D2 TAICHUNG b TAINAN b
KAOHSIUNG (B/L/-)

 Kaohsiung Port Warehouse No.2 (KW2)
 Great Harbor Bridge
 The Pier 2 Art Center
 Alishan Chukou Visitor Center +
 Veoveoana Sika Deer Park
 (Include Entrance ticket)

D3 KAOHSIUNG b CHIAYI
(B/L/D)

 Ita Thao Old Street
 Sun Moon Lake (Boat Ride)
 Wenwu Temple
 Yi-Zhong Shopping District

D4 CHIAYI b NANTOU
b TAICHUNG (B/L/-)

D5 TAICHUNG b HSINCHU
b TAIPEI (B/L/-)

 Neiwan Old Street
 Taipei 101 (Outlook)
 Ximending

D6 TAIPEI

 National Revolutionary Martyrs' Shrine
 Shifen Old Street - sky lanterns (4pax/sky lantern)
 Shifen Waterfall
 Jiufen Old Street
 Ningxia Night Market

(B/-/D)

D7 TAIPEI a DEPARTURE

 Free & Easy

(B/MOB)

SCHEDULE

TAICHUNG
 Gaomei Wetlands - It is rich in natural resources and has a complex ecological species, mainly 

birds, fish, crabs and other invertebrates, is an important ecological conservation area.

 Fengchia Night Market - One of Taichung's most popular commercial districts, bustling with 
extraordinary vitality, and often frequented by young students for shopping. The market offers a wide 
variety of goods and services, including food, clothing, accommodation, transportation, and 
entertainment, presenting an overwhelming array of choices. Its numerous renowned snacks are 
well-known far and wide.

KAOHSIUNG
 Tianliao Moon World - The special landscape of Tianliao "Moon World" in geography is called "bad 

land".  After years of strong erosion by rainwater and river water, sediment is deposited on the 
mud-stone and mixed with mud-stone, then weathered and deposited the landscape nowadays.

 Kaohsiung Port Warehouse No.2 (KW2) - Utilizing the simple spatial elements of the 
warehouse, created a waterfront living space dedicated to the creation, dining and exhibition of 
Kaohsiung Port. A new experience in Kaohsiung Harborside Life, combining the leisure tourism, 
cultural creation exhibition, dining and dining, and the beautiful port of Kaohsiung.

NANTOU
 Sun Moon Lake (Boat Ride) - it is the largest freshwater lake in Taiwan. The Sun Moon Lake is 

bounded by Lalu Island. The east and west sides are named after “Sun Wheel” and “Moon Hook”. It is 
the reputation of eight scenic spots in Taiwan for over 100 years.

CHIAYI
 Veoveoana Sika Deer Park - located at the foot of Alishan Mountain in Chiayi, the "Tsou 

Veoveoana Cultural and Creative Park" is a brand-new attraction created by 8 aboriginal tribes. You 
can not only enjoy wonderful singing and dancing performances, also get close to and feed the sika 
deer.

HSINCHU
 Neiwan Old Street - The local residents’ nostalgic old street feelings include tourist attractions 

such as Neiwan Station, Neiwan Theatre and Neiwan Bridge.

TAIPEI
 Jiufen Old Street - The liveliest street in Jiufen is also the place where the most snacks gather. The 

narrow alleys are lined with shops shouting and drinking, and the hot stoves are bubbling with fragrant 
desserts and salty food, and countless delicacies make people only complain that there are no more 
stomachs!

 Ximending - Ximending Night Market is a pedestrian shopping area during the day and night. This is 
a place where many things are trendy, exciting and strange. Without a doubt, this is the coolest 
neighborhood and frequented by young people living in Taipei.

Tianliao Moon World
田寮月世界 

Tianliao Moon World
田寮月世界 

Jiufen Old Street
九份老街

Jiufen Old Street
九份老街

Gao Mei Wetlands
高美湿地

Gao Mei Wetlands
高美湿地

✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:
★ Chou’s Shrimp Rolls   ★ Hakka Cuisine
★ Formosa Chang’s Braised Pork Rice Set  ★ Taiwanese Cuisine
★ Sun Moon Lake Cuisine

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Taichung Stay Hotel or GOGO Hotel or similar class    x1 Night 
✓ Kaohsiung Hotel Midtown Richardson Bo Ai or Yoshi Hotel or similar class x1 Night 
✓ Chiayi Orient Luxury Hotel or similar class    x1 Night 
✓ Taichung 5*Hot Spring-Freshfields Hotel or The Sun Hot Spring Resort  x1 Night 
   or similar class
✓ Taipei ALOFT Beitou Hotel or similar class    x2 Night ✓ Aboriginal Local Products ✓ Tea House

✓ Pi Xiu Tianlu Museum ✓ Pearl Exhibition Centre
✓ Souvenir Shop

SHOPPING STOP



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

• 台湾 TAIWAN • 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Taiwan : +886

台湾                     : +886

Taiwan (Taipei) - No time different with
Malaysia

台湾（台北） 时间与马来西亚时间标准时
无相差

100 TWD = MYR 14

100 新台币 = 马币 14

Voltage - almost always 110 V

电压 - 110伏特

GD Partner:

New Taiwan Dollar -  TWD

新台币 - TWD

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hard carry bag not more
than 7kg
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master
card are mostly widely used.

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
5℃ - 24℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
20℃ - 32℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
27℃ - 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
11℃ - 0℃

Boeing 737

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚＋接地孔 / 3 Oblique flat 
        blade pin “V-Shape”


